
 
 
 
 
 
 
 
 

Lijst van conclusies en toezeggingen commissie Middelen 

 
3 april 2019 

 
 
 
AANWEZIG: dhr. P.C. Keyser (HBB), dhr. E.J. de Valk (HBB), mw. L.F. Jagtenberg (HBB), dhr. K. Kremer (HBB), dhr. M.B.H.J. Radix 
(VVD), mw. R.M. Timmer (VVD), dhr. A.P.A.F. Rocourt (D66), dhr. E. de Zeeuw (GL), dhr. O.J. Boeder (CDA), mw. A.C. Nienhuis 
(burgemeester), mw. A.P. van der Have (wethouder), mw. N.F. Mulder (wethouder), mw. H.W. de Vos (gemeentesecretaris) en dhr. 
A.W.M. Schumacher (Directeur).  
 
Afgemeld: mw. S.A. de Wit- van der Linden (CDA) en mw. R.N. Pameijer (PvdA) 
 
VOORZITTER: mw. A.M.C.E. Stam 
COMMISSIEGRIFFIER: dhr F.B. Wilschut  

 
 

1 Opening en vaststellen agenda commissie Middelen 3 april 2019 

 
Dhr. Boeder doet een ordevoorstel om alvast eerste vragen te stellen aan het college over het 
besluit tot (voorlopige) gunning outsourcing ITC dienst. 

Dit agendapunt wordt toegevoegd na agendapunt 5 en daarmee wordt de agenda vastgesteld.  

 

 

2 Spreekrecht inwoners 

 
Dhr. Cornet heeft ingesproken namens de adviesgroep duurzaamheid over de duurzame 
wijkschouw.  
 

 

3 Notitie 'richtinggevend kader voor de ambtelijke samenwerking Heemstede - Bloemendaal' 

 
Conclusie voorzitter: HBB vraagt aan BM of ontvlechting wordt uitgevoerd indien Raad dit 
zou wensen. De commissie heeft de volgende thema’s meegegeven als zienswijze: 

 Heroverwegen huidige overeenkomst met Bloemendaal, werken met SLA’s 

 Beheersbaarheid en meetbaarheid van toegevoegde waarde van de ambtelijke 
samenwerking, SMART 

 Visie op samenwerkingsmogelijkheden met andere gemeenten binnen de regio of 
de MRA 

 Beleid zelfstandig  

 Ontvlechten per eenheid, wat zijn de risico’s en kosten? 

 Geen verdere vervlechting  

 Bijeenkomst gemeenteraden Heemstede en Bloemendaal 
GroenLinks heeft daarnaast nog aangegeven een gesprek te willen met de ambtenaren 
over de ambtelijke samenwerking.  
 

 
Mw. Jagtenberg vertrekt na de bespreking van agendapunt 3. 
 
 
 



4 Groot Onderhoud Provinciënlaan, voorlopige vaststelling 

 
Conclusie voorzitter: de commissie is akkoord met het groot onderhoud aan de 
Provinciënlaan, voorlopige vaststelling. Het CDA maakt een voorbehoud over de maximale 
snelheid en informeert of invoering 30km een optie is.  
 

 

5 Plan van aanpak Opstellen Evenementenbeleid 

 
Toezegging: Wethouder Mulder zegt toe na de zomer een terugkoppeling te geven van de 
eerste resultaten en te komen met een concretere planning. 
 
Conclusie voorzitter: de commissie reageert wisselend maar bij meerderheid positief op het 
Plan van aanpak Opstellen Evenementenbeleid. De commissie is verdeeld over de rol van 
Identity matching in het proces. VVD en CDA hebben geopperd om het onderdeel ‘Identity 
matching’ los te koppelen van het evenementenbeleid. GL en PvdA vragen ook naar 
opbrengst van identity matching proces. VVD geeft aan dat de 10K budget maximaal moet 
zijn. Verder heeft de commissie als zienswijze de volgende thema’s meegegeven: 

 Uitvoering van moties naast het evenementenbeleid 

 Heemstede geen overloop van Amsterdam 
 

 

6 Besluit tot (voorlopige) gunning outsourcing ICT dienst 

 
Conclusie voorzitter: de commissie geeft aan de vragen schriftelijk in te dienen. De griffie zal 
in overleg met het college met een voorstel komen voor beantwoording van vragen voor 
de behandeling in de raad van 18 april.  

 

7 Regionale energiestrategie  

 
Dhr. de Zeeuw vraagt naar participatie in relatie tot de regionale energiestrategie.  
Dhr. Rocourt vraagt naar de relatie met de bijeenkomst van 15 april over de warmtetransitie. 
 

 

8 Actiepuntenlijst  

 
De actiepuntenlijst is afgedaan zoals voorgesteld. 
 
Toevoegingen: 
AP 19-05 Terugkoppeling eerste resultaten opstellen Evenementenbeleid en een concrete 
planning na de zomer.  
 

 

9 Wat verder ter tafel komt 

 
Dhr. Radix vraagt naar het raadsvoorstel ‘budget nieuwe initiatieven’ in de commissie Middelen 
van juni.  

 

10 Sluiting  

 
De voorzitter sluit de vergadering om 23:59.  

 


